

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Don Jamieson, announces the appointment of Mr. Edward L. Bobinski, 43, originally from Montreal, Quebec, to be Ambassador to Saudi Arabia.

Mr. Bobinski (B.A., Royal Military College; B.A., McGill University) joined the Trade Commissioner Service in 1961 and has served abroad in London (1962-66), Manila (1966-68), Vienna (1970-73) and as Consul and Senior Trade Commissioner in Dallas (1973-74). Since 1974 he has been Director of Finance and Planning in the Trade Commissioner Service.

Mr. Bobinski succeeds Mr. Michael Shenstone whose appointment as Director-General of the Bureau of African and Middle Eastern Affairs was announced earlier.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Don Jamieson, annonce la nomination de M. Edward L. Bobinski, âgé de 43 ans et originaire de Montréal, Québec, comme ambassadeur à l'Arabie séoudite.

Bachelier ès arts du Collège militaire royal et bachelier ès arts de l'Université McGill, M. Bobinski est entré au Service des délégués commerciaux du ministère de l'Industrie et du Commerce en 1961 et a servi à l'étranger à Londres (1962-66), à Manille (1966-68), à Vienne (1970-73) et, à titre de consul et premier délégué commercial, à Dallas (1973-74). Depuis 1974, il occupe le poste de directeur des finances et de la planification au sein du Service des délégués commerciaux.

M. Bobinski succède à M. Michael Shenstone, qui a été nommé plus tôt cette année Directeur général du Bureau des Affaires d'Afrique et du Moyen-Orient.